
Un  angajat  al  unei  stații
PECO a folosit ilegal cardul
de combustibil al societății:
Și-a alimentat de peste 50 de
ori mașina
24 octombrie 2024 13:40

La data de 23 octombrie, polițiștii
din  cadrul  Serviciului  de
Investigații  Criminale,  sub
coordonarea procurorului de caz din
cadrul  Parchetului  de  pe  lângă
Tribunalul  Constanța,  au  reținut,
pentru 24 de ore, un bărbat de 35
de ani.
Acesta  este  bănuit  de  săvârșirea  infracțiunilor  de  acces
ilegal  la  un  sistem  informatic  în  formă  continuată  și
efectuarea  de  operațiuni  financiare  în  mod  fraudulos.

Astfel,  în  perioada  ianuarie  –  mai  2024,  bărbatul,  fost
angajat al unei societăți comerciale, ar fi folosit în mod
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repetat  (de  52  de  ori)  un  card  de  combustibil  aparținând
acesteia, alimentând atât propriul autoturism, cât și pe cele
ale altor persoane.

Prejudiciul cauzat societății comerciale este de peste 25.000
de lei.

Bărbatul  a  fost  reținut,  pentru  24  de  ore,  condus  și
încarcerat în Centrul de Reținere și Arestare Preventivă al
Inspectoratului de Poliție Județean Constanța.

Astăzi, 24 octombrie a.c., va fi prezentat procurorului de caz
din cadrul Parchetului de pe lângă Tribunalul Constanța, cu
propunere legală.

La  data  de  23  octombrie  a.c.,  polițiștii  Serviciului  de
Investigații Criminale, sub coordonarea procurorului de caz
din cadrul Parchetului de pe lângă Tribunalul Constanța, au
efectuat două percheziții domiciliare în județul Bihor, la
locuințele bărbatului.

CRIMĂ  la  Vivo  Mall  din
Constanța!  Un  tânăr  a  fost
înjunghiat MORTAL. Polițiștii
au prins un suspect
24 octombrie 2024 13:40
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Astăzi, 24.10.2024, în jurul orei
11.55,  polițiștii  Poliției
Municipiului  Constanța  au  fost
sesizați cu privire la faptul că un
bărbat ar fi fost agresat fizic, de
mai multe persoane, cu un cuțit, în
parcarea subterană a unui mall.
Ulterior, persoanele bănuite de comiterea faptei ar fi părăsit
zona.

La fața locului au fost dirijate mai multe patrule de pe raza
municipiului Constanța, la scurt timp persoanele bănuite de
comiterea faptei fiind identificate.

Acestea se află acum în custodia polițiștilor.

Cercetarea la fața locului este în curs de desfășurare, în
vederea  stabilirii  tuturor  împrejurărilor
producerii  evenimentului.
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George  Gima,  candidat  USR
pentru  Parlamentul  României:
„Îmi  doresc  ca  în  România
cultura  și  educația  să
constituie  baza  reformelor
acestei țări”
24 octombrie 2024 13:40

Totul pleacă de la educație! Iar un
popor  fără  acces  la  cultură  este
ușor de manipulat.
Dacă suntem nemulțumiți de perspectivele pe care le au tinerii
în societatea din România, trebuie să înțelegem că acestea
sunt influențate direct de nivelul educației și de accesul la
cultură.George Gima care îl vedem în prezent, trebuie să știm
că asta se întâmplă din cauza lipsei accesului la educație și
la cultură.

Câte  cărți  citesc  românii,  în  comparație  cu  statele
dezvoltate? De câte ori pe lună merg românii la teatru sau la
cinema?

Avem  nevoie  de  un  impuls  major  pentru  cultură  și  pentru
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educație. Altfel nu vom putea realiza niciodată reformele pe
care ni le dorim pentru România.

USR va propune în programul său o serie de puncte esențiale,
cum ar fi:

– Accesul la cultură pentru copii și tineri, în special în
localitățile mici și în mediul rural

– Dezvoltarea antreprenoriatului cultural și meseriilor din
sectorul cultural

–  Investiții  pentru  infrastructura,  de  exemplu  cladiri  de
teatru, cinema, filarmonică

– Protejarea patrimoniului României

De acum înainte, cultura și educația trebuie să fie pentru
toți,  nu  doar  pentru  unii.  Haideți  la  vot,  să  schimbăm
lucrurile împreună!

Vigilenţă  în  secţiile  de
votare  şi  comunicare  cu
cetăţenii,  obiectivele  PSD
Mangalia  pentru  alegerile
parlamentare
24 octombrie 2024 13:40
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Social-democraţii  din  Mangalia  au
găzduit, marţi seara, o întâlnire
la care au participat candidaţii la
alegerile parlamentare din zona de
sud est a judeţului.
Mai  exact,  au  fost  prezenţi  deputata  Cristina  Dumitrache,
Mirela Matichescu, manager OMD Mamaia Nord, primarul comunei
Limanu, Daniel  Georgescu, dr. Cătălin Grasa, Eduard Martin,
directorul general al SC Polaris M Holding SRL Constanţa,
Liviu  Tit  Brăiloiu,  fost  prefect  şi  senator,   liderii  şi
membrii organizaţiilor PSD din Mangalia, Tuzla, Costineşti,
Limanu, Pecineaga şi Albeşti.

Preşedintele PSD Mangalia, Neculai Tănasă a declarat pentru
Ediţia de Sud faptul că întâlnirea a avut ca scop pregătirea
alegerilor parlamentare care se vor desfăşura la data de 24
noiembrie 2024.
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PSD Mangalia

„Campania  electorală  pentru  alegerea  deputaţilor  şi
senatorilor se apropie, astfel că se impunea un dialog în care
să stabilim aspectele de natură organizatorică. Avem multe
lucruri de făcut, nu este uşor să organizezi două rânduri de
alegeri, mă refer şi la cele prezidenţiale programate pentru 1
decembrie (primul tur) şi 8 decembrie (al doilea tur), iar
echipele noastre trebuie să ştie exact ceea ce au de făcut.

Apropiata  campanie  ne  permite  să  intensificăm  dialogul  cu
cetăţenii, cu referire în mod special la cei din Mangalia,
care au multe probleme pe care trebuie să le rezolvăm. Fără o
comunicare constructivă, nu vom reuşi nimic.

Am discutat şi despre organizarea şi participarea membrilor
noştri în secţiile de votare, unde trebuie să fie vigilenţi şi
să  se  asigure  că  sunt  respectate  dispoziţiile  legii
electorale.   Avem  numai  reacţii  pozitive  din  partea
cetăţenilor Mangaliei, aspect care mă bucură, dar mă şi obligă
în  acelaşi  timp  să  vin  în  întâmpinarea  oamenilor  prin
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rezolvarea problemelor cu care întreg municipiul, de altfel,
se confruntă.

PSD Mangalia

În ceea ce priveşte, candidatul zonei noastre, ne vom prezenta
la alegerile parlamentare cu primarul comunei Limanu, Daniel
Georgescu, primul pe lista pentru Camera Deputaţilor,  care,
în calitate de edil cu multe mandate la activ, a demonstrat că
este capabil să dezvolte şi să promoveze sudul litoralului. În
plus, în calitate de deputat PSD va reîmprospăta şi va atrage
fonduri pentru Mangalia cel puţin în domeniul turismului, care
a fost lăsat de izbelişte de către reprezentanţii Primăriei
Mangalia”.

Pe aceeași temă:

Primarul Daniel Gheorghe Georgescu a intrat în cursa pentru
Camera  Deputaților:  Ce  mesaj  le-a  transmis  locuitorilor
comunei
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OFICIAL:  Liberalii  din
Mangalia au PIERDUT DEFINITIV
procesul împotriva viitorilor
lor colegi
24 octombrie 2024 13:40

Pentru  a  doua  oară  instanțele
constănțene  le  dau  dreptate
viitorilor  consilieri  USR  și  AUR
din Mangalia.
Liberalii pierd, la Tribunalul Constanța, definitiv, apelul
împotriva propriilor colegi.

Iată soluția dată de magistrații Curții:

Respinge apelul, ca nefondat.

Soluţia se comunică de îndată Prefectului Judeţului Constanţa,
Secretarului  general  al  Municipiului  Mangalia,  precum  şi
Consilierilor  locali  Murad  Mohammad,  Lefter  Dan-Nicolae,
Truşcă Cosmin-Vasile, Moroianu Nicolae, Abdurefi Semiran şi
Vişa Lucian-Ionel.
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Definitivă.

Pronunţată  azi,  23.10.2024,  prin  punerea  soluţiei  la
dispoziţia  părţilor,  prin  mijlocirea  grefei  instanţei.

Pe aceeași temă:

Liberalii din Mangalia s-au umplut de PENIBIL: au formulat
apel împotriva validării colegilor lor!

Atenție,  se  oprește  apa  în
mai multe zone din municipiul
Constanța!
24 octombrie 2024 13:40

La  nivelul  sistemului  centralizat
din  municipiul  Constanța  se  vor
executa  lucrări  de  conectare  la
rețeaua existentă a noilor conducte
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magistrale. Aceste operațiuni sunt
prevăzute în cadrul contractului –
CL  34  “Reabilitare  conducte
magistrale, tronson 3 – municipiul
Constanța”,  în  valoare  de
aproximativ  38  milioane  lei,
derulat prin Programul Operațional
Infrastructură Mare (POIM).
Astfel, începând din noaptea de luni spre marți – 29 octombrie
2024, ora 00:00, până miercuri – 30 octombrie 2024, ora 16:00,
se va sista furnizarea apei în următoarele zone:

Coiciu;
Compozitori;
Icil;
Inel I (cu zona Baba Novac) și Inel II;
Halta Traian;
Zona Comercială Vest;
Brătianu;
Zona Oil Terminal.

În aceeași perioadă, se va furniza apă cu presiune scăzută în
zonele Badea Cârțan, Gară, Abator, Far și Km 4. În funcție de
topografia rețelei și de consum, cu preponderență la etajele
superioare ale imobilelor, se poate înregistra lipsa apei la
robinete și în aceste sectoare.

Având  în  vedere  lungimea  conductelor,  diametrul  mare  al
rețelelor  și  implicit  numărul  de  consumatori  deserviți,
reluarea furnizării apei potabile se va realiza progresiv, în
fiecare cartier afectat.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și



dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții. Prin implementarea acestora se realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,
siguranța și continuitatea furnizării serviciilor.

(GALERIE  FOTO)  Campionul
național  la  lupte  libere
Daniel  Chirică  din  Mangalia
depune jurământul militar
24 octombrie 2024 13:40

Denis – Ioan Chirică a reușit să
cucerească  prima  treaptă  a
podiumului la Campionatul Național
Individual  de  Lupte  Libere  U20,
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desfășurat la Călărași, între 11 și
13  octombrie  2024.  Sportivul  în
vârstă de 20 de ani se pregătește
să  depună,  mâine,  jurământul
militar ca viitor maistru militar
de marină, arată Şcoala Militară de
Maiştri Militari a Forţelor Navale.
Născut  în  Mangalia,  Denis  a  început  să  practice  sport  de
performanță la vârsta de 13 ani. Spune că, de mic, îi plăcea
să se lupte, în joacă, prin casă, cu fratele lui mai mare.
Părinții au observat că Denis are un pic de forță și multă
energie de consumat, așa că i-au propus să-l înscrie la secția
de  Lupte  a  CSS  Mangalia.

Potrivit colegilor săi de la Forțele Navale Române, „așa la
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cunoscut  Denis  Chirică  pe  antrenorul  său,  Marian  George
Oancea. Cu ochiul său format, antrenorul a observat din start
potențialul băiatului și a început să îl provoace să evolueze
din ce în ce mai mult. La 15 ani, Denis făcea deja parte din
lotul național de lupte cadeți și pleca de acasă pentru a se
muta la Reșița. Din păcate, a apucat acolo doar o lună de
antrenamente  până  la  destrămarea  lotului.  S-a  întors  la
Mangalia, unde, după alte patru luni, a plecat să se alăture
lotului național de la Târgu Mureș. A locuit acolo cinci ani
și  tot  acolo  a  absolvit  Liceul  cu  Program  Sportiv  „Szász
Adalbert”.

Întrebat de numărul cupelor și medaliilor, tânărul de 20 de
ani spune că deja le-a pierdut șirul. Are însă unele trofee
pentru care nutrește o satisfacție aparte. Se mândrește că, la
15 ani, a cucerit treapta a III-a podiumului la Gimnaziada pe
saltea, în Franța. L-a motivat și l-a încurajat atunci faptul
că a putut să își măsoare forța și tehnicile cu sportivi din
mai multe țări și astfel și-a putut determina mai bine și
nivelul real de pregătire. Apoi, Denis ține foarte mult la
medalia  de  campion  mondial  la  lupte  pe  plajă,  pe  care  a
obținut-o, la Constanța, în 2022, o competiție despre care, la
fel, spune că are potențialul de a scoate la suprafață cele
mai bune aptitudini ale unui luptător.



În  prezent,  Denis  –  Ioan  Chirica  este  legitimat  la  CSM
Constanța și are același antrenor și mentor de șapte ani, pe
Marian George Oancea. Acesta a fost și omul care l-a îndrumat
pe Denis să opteze pentru cariera militară.

Despre trecerea de la viața de civil la cea de militar, elevul
de anul I spune că nu a resimțit nicicum impactul, fiind deja
obișnuit cu un stil de viață disciplinat. Ba mai mult, Denis
este de părere că rutina elevilor de școală militară este
chiar mai puțin dură decât cea a sportivilor de performanță.
După cele șase săptămâni de pregătire militară generală, în
care a învățat să defileze în cadență, să tragă cu arme de
diverse calibre și regulile de bază pentru militari, băiatul
afirmă că ipostaza de luptător i se potrivește nu doar în
costumul de wrestling, pe saltea, ci și în uniforma militară,
pe terenul de instrucție.

La  Școala  Militară  de  Maiștri  Militari  a  Forțelor  Navale
campionul  național  la  Lupte  Libere  U20  studiază
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Radioelectronica navală, dar nu s-a hotărât încă dacă va opta,
la absolvire, pentru o unitate de nave din Constanța sau din
Mangalia. Pentru viitorul apropiat, Denis Chirica vrea să facă
tot posibilul să împace cât mai bine performanța sportivă cu
pregătirea de maistru militar de marină, conștient însă că, la
un moment dat, va trebui să decidă doar în favoarea uneia
dintre ele”.

Pe aceeași temă:

Luptătorul  Andrei  Barbazan  din  Mangalia,  pe  podiumul
Campionatului Național de lupte U17: Sportivul este legitimat
la CSM Constanța
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OFICIAL:  Ședința  de
constituire a noului Consiliu
Local Mangalia are loc pe 1
noiembrie
24 octombrie 2024 13:40

În  ciuda  repetatelor  și
disperatelor  încercări  ale  PNL
Mangalia  de  a  invalida  mandatele
consilierilor USR și AUR, iată că,
pe  1  noiembrie  2024,  urmează  ca
noii aleși să își intre pe deplin
în drepturi.
Prefectul  județului,  Adrian  Picoiu,  a  convocat  ședința  de
constituire a noului Consiliu Local Mangalia pe 1 noiembrie,
de la orele 14.00.

Pe aceeași temă:

Liberalii din Mangalia s-au umplut de PENIBIL: au formulat
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apel împotriva validării colegilor lor!

Elevii Școlii Gimanziale nr.
1 din Eforie Nord, alături de
polițiști,  în  „Săptămâna
Şcoala Altfel”
24 octombrie 2024 13:40

Poliţiştii  din  cadrul  Poliției
Orașului Eforie au fost prezenți în
educaţia elevilor și au răspuns, ca
de  fiecare  dată,  afirmativ  la
campania „Săptămâna Şcoala Altfel”.
Luni, 21 octombrie a.c., aproximativ 200 de elevi şi cadre
didactice de la Școala Gimnazială nr. 1 Eforie Nord au luat
parte la o activitate în cadrul căreia le-au fost prezentate
imagini educativ-preventive, tehnica și dotarea polițiștilor,
precum şi aspecte referitoare la cariera de polițist.
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Elevii  s-au  bucurat  de  lecții  interactive,  adaptate
nivelulului  de  cunoaştere  al  acestora  și  au  primit  cu
deschidere  sfaturile  polițiștilor.

Astfel, polițiștii i-au ajutat pe școlari să se familiarizeze
cu noțiunile de educație rutieră, bullying și le-au reamintit
faptul că un comportament preventiv este cel care le conferă
siguranță, fie că sunt în deplasare, în spațiul public, la
domiciliu sau în spațiul online.

S-a stins din viață colegul
nostru,  ziaristul  Constantin
Cumpănă
24 octombrie 2024 13:40

Colegul nostru, Constantin Cumpănă,
un  binecunoscut  jurnalist
constănțean, a decedat astăzi, la
vârsta  de  73  de  ani.  Acerb
contestatar  al  lui  IPS  Teodosie
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(care  a  și  pierdut  mai  multe
procese  în  fața  ziaristului
constănțean) și o peniță plină de
duh,  acesta  s-a  descris  în  două
cuvinte simple: „Om liber”.
Prietenul său, Constantin Țițineanu a scris pe Facebook:

„Astăzi,  după  o  discuție  telefonică  cu  Andrei,  fiul
regretatului  jurnalist  Constantin  Cumpănă,  am  aflat  cu
tristețe despre trecerea în neființă a tatălui său. Constantin
Cumpănă.

Lică pentru apropiați, a fost un jurnalist de investigație
remarcabil și un activist neobosit pentru adevăr, care a avut
un impact semnificativ asupra jurnalismului românesc. Lupta sa
pentru expunerea nedreptăților și corupției a inspirat atât
colegi  de  breaslă,  cât  și  cititorii  care  i-au  urmărit  cu
atenție investigațiile.

În cariera sa, Constantin Cumpănă a investigat și documentat
tragedii  și  probleme  majore,  inclusiv  celebrul  caz  al
„Tragediei navei Independența” și „Amintiri despre o flotă
pierdută”, lucrări care au adus la lumină detalii ascunse ale
istoriei maritime românești. Curajul său l-a pus adesea în
conflicte  cu  autoritățile,  inclusiv  cu  înaltele  fețe
bisericești,  precum  arhiepiscopul  Tomisului,  ÎPS  Teodosie.
Deși Teodosie i-a intentat un proces cerând despăgubiri de
200.000  de  euro  pentru  defăimare,  instanțele  au  respins
acuzațiile, demonstrând integritatea jurnalistului.

Constantin Cumpănă a fost un om cunoscut pentru rigoarea cu
care își făcea documentările, fiind recunoscut pentru stilul
său incisiv și neiertător față de corupție și nedreptate. În
mod public, Lică era direct și adesea provocator, exprimându-
și fără menajamente opiniile despre starea politică și morală



a țării. Activ pe rețelele sociale, el nu ezita să critice dur
comportamentele pe care le considera dăunătoare comunității.

Un episod semnificativ din viața sa a fost lupta pentru a-și
dovedi nevinovăția într-un proces intentat de CNSAS, care l-a
acuzat  că  ar  fi  colaborat  cu  Securitatea  în  perioada
comunistă. După ani de încercări și procese, instanța a decis
că  nu  a  fost  colaborator  al  Securității,  restabilindu-i
onoarea și confirmând curățenia morală pe care el o susținuse
mereu.

Pe  lângă  implicarea  sa  jurnalistică,  Lică  era  și  un  om
credincios,  însă  și-a  exprimat  public  dezamăgirea  față  de
abuzurile din Biserica Ortodoxă Română. A rămas un simbol al
independenței de gândire și al luptei împotriva corupției și
nedreptății.

Acum, cu vestea decesului său, jurnalismul românesc a pierdut
o voce curajoasă și dedicată, iar comunitatea a pierdut un om
de o integritate rară. Plecarea sa lasă un gol imens în presa
de investigație și în inimile celor care i-au apreciat munca.
Moștenirea sa rămâne însă vie prin toate articolele, cărțile
și investigațiile pe care le-a lăsat în urmă, continuând să
inspire noi generații de jurnaliști.

Constantin  Cumpănă  va  fi  amintit  nu  doar  ca  un  jurnalist
dedicat și ca un om cu un profund simț al dreptății, dar și ca
un luptător pentru adevăr, care nu a renunțat niciodată la
convingerile sale, indiferent de provocări”.

Redacția ziarului Ediția de Sud transmite condoleanțe familiei
îndurerate!



Luptătorul  Andrei  Barbazan
din  Mangalia,  pe  podiumul
Campionatului  Național  de
lupte  U17:  Sportivul  este
legitimat la CSM Constanța
24 octombrie 2024 13:40

Sala  Polivalentă  „Ladislau  Simon”
din Tg. Mureș a găzduit în weekend,
întrecerile  Campionatului  Național
de lupte U17, competiție la care au
participat  peste  500  de  sportivi
din toată țara.
Tinerii  luptători  de  la  CSM  Constanța  au  avut  evoluții
apreciate  și  au  reușit  să  urce  de  trei  ori  pe  podium,
câștigând o medalie de aur, una de argint și una de bronz.

Titlul de campioană națională la U17 i-a revenit talentatei
Diana Voiculescu, sportivă care s-a impus la categoria 46 kg,
proba parter.

Ea este pregătită de antrenorii Cornelius Trucmel și Alina
Ivan.
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Pe treapta a doua a podiumului a urcat Eduard Gheorghe la
categoria 65 kg (antrenor Gheorghe Grigore), iar medalia de
bronz și-a adjudecat-o la U17, Andrei Barbazan la categoria
110 kg. (antrenor Marian Oancea).

Andrei Barbazan este elev în clasa a XI-a la Liceul Teoretic
„Callatis” din Mangalia.

Pe aceeași temă:

https://editiadesud.ro/beatrice-andreea-ana-din-mangalia-pe-ce
a-mai-inalta-treapta-a-podimului-de-la-campionatul-european-
seniori-de-lupte/

Liberalii  din  Mangalia  s-au
umplut  de  PENIBIL:  au
formulat  apel  împotriva
validării colegilor lor!
24 octombrie 2024 13:40

Galbeni de ciudă, deoarece nu vor
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mai putea juca bambilici în sala de
şedinţe şi nu vor mai putea jongla
cu proiectele de hotărâre, deoarece
în  noua  formulă  sunt  doar  8,
consilierii PNL Mangalia, au atacat
încheierea  Judecătoriei  Mangalia
din data de 15 octombrie 2024 prin
care instanţa a validat consilierii
PSD, USR şi AUR. 
Mai exact, apelul a fost formulat în mod halucinant şi ridicol
de  către  PNL  Mangalia,  deşi  această  organizaţie  nu  are
capacitate de folosinţă, deci nici calitate procesuală activă,
aspecte pe care secretara Andreea Ciocănel, precum şi ceilalţi
jurişti care-l consiliază pe primar trebuiau să le cunoască!
Ruşinică!

Îndată ce a primit apelul formulat de PNL Mangalia, Tribunalul
Constanţa a stabilit şi termenul de judecată, respectiv 23
octombrie 2024. Astfel, în cursul zilei de mâine, magistraţii
vor analiza apelul liberalilor şi vor da verdictul în camera
de consiliu, şedinţa nefiind publică.

De altfel, o altă gafă de proporţii a „specialiştilor” în
drept din Primărie o reprezintă cererea de intervenţie făcută
tot de către PNL, respinsă de către Judecătoria Mangalia ca
inadmisibilă, întrucât asistăm la o procedură necontecioasă!
Dar, na, aşa se întâmplă când nu eşti pregătit şi vrei se
calci legile în picioare şi să recurgi la orice strategie
scabroasă pentru a domina şedinţele Consiliului Local unde să
fie  aprobate  doar  hotărâri  avantajoase  pentru  echipa  şi
susţinătorii PNL Mangalia.
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În noua formulă, Consiliul Local Mangalia este format din 5
consilieri PSD, 2 consilieri USR, 4  consilieri AUR, care
formează o majoritate de de 11 aleşi, în timp ce PNL rămâne
izolat cu cei 8 consilieri.

Cum noua componenţă a Consiliului Local Mangalia le cade greu
la stomac, pentru că nu mai pot face ceea ce vor sau ceea ce
li se dictează, în cursul zilei de ieri, liberalii împreună cu
credinciosul reprezentant PRO România, scos din ecuaţie de
către alegători în noul mandat, au aprobat în cadrul unei
şedinţe convocate, ILEGAL, pe o platformă online, peste 100 de
hotărâri, de teamă că nu-şi vor mai putea aranja ploile în
perioada imediat următoare.

Aceste  ilegalităţi  pentru  care  se  impune  formularea  unor
plângeri penale, provin de la eşecul PNL Mangalia care nu a
mai câştigat peste 10 mandate, aşa cum şi-a dorit, ceea ce le
pune frână sub multe aspecte, cel mai important, gestionarea
după bunul plac a banului public.

Într-o competiţie însă, trebuie să fii cerebral, să-ţi admiţi
şi  accepţi  înfrângerea,  lăsând  învingătorii  să-şi  vadă  de
treabă. Nu şi la Mangalia, unde, zilnic, asistăm la sfidarea
prevederilor  legale,  la  demersuri  iraţionale,  la  ură  şi
răzbunare.

Mai trebuie spus faptul că Prefectura Constanţa a stabilit ca
la data de 1 noiembrie 2024, consilierii nou aleşi să depună
jurământul,  să-şi  aleagă  viceprimarul,  să  se  împartă  în
comisii de specialitate şi să înceapă să lucreze în interesul
cetăţenilor.

Rămâne de văzut dacă vor fi şi lăsaţi să activeze sau vom fi
martori la noi ticluiri din partea administraţiei Radu.

FOTO: Facebook
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Atenție,  se  oprește  apa  în
localitățile  Năvodari,
Lumina, Sibioara și Corbu!
24 octombrie 2024 13:40
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Pentru  executarea  lucrărilor  de
conectare a magistralei reabilitate
DN 600 la sistemul centralizat de
aducțiune  apă  potabilă,  RAJA  SA
este nevoită să sisteze furnizarea
apei  potabile  de  marți  –  22
octombrie  2024,  ora  22.00,  până
miercuri – 23 octombrie 2024, ora
22.00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  abonații  din  localitățile
Năvodari, Lumina, Sibioara, Corbu, precum și cei din Zona
Industrială Midia.

Investiția  face  parte  din  contractul  de  lucrări  –  CL6
„Conducte de aducțiune, conducte magistrale și conducte de
refulare Lumina, Năvodari, Mamaia Sat și Corbu”, în valoare de
aproximativ  80  milioane  lei,  derulat  prin  Programul
Operațional Infrastructură Mare (POIM). În cadrul lucrărilor,
se va conecta conducta de aducțiune reabilitată Dn 600 mm OL,
pe tronsonul Magistrala Lumina.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității de transport și de distribuție a apei potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea serviciilor.



Rugăm utilizatorii afectați de această lucrare să își asigure
rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în perioada
în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Având în vedere lungimea instalației, a diametrului acesteia,
dar și a debitului de apă, reluarea furnizării apei potabile
se va realiza în mod progresiv în fiecare zonă afectată, pe
măsură ce sistemul va intra în presiune și în funcție de
topografia rețelei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului
împreună  cu  formațiile  de  lucru  ale  RAJA  vor  face  tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
apei potabile în timp operativ.

Consilierii  PSD  Mangalia  au
boicotat  şedinţa  ilegală  şi
proiectele păguboase iniţiate
de primarul Cristian Radu
24 octombrie 2024 13:40

https://editiadesud.ro/consilierii-psd-mangalia-au-boicotat-sedinta-ilegala-si-proiectele-paguboase-initiate-de-primarul-cristian-radu/
https://editiadesud.ro/consilierii-psd-mangalia-au-boicotat-sedinta-ilegala-si-proiectele-paguboase-initiate-de-primarul-cristian-radu/
https://editiadesud.ro/consilierii-psd-mangalia-au-boicotat-sedinta-ilegala-si-proiectele-paguboase-initiate-de-primarul-cristian-radu/
https://editiadesud.ro/consilierii-psd-mangalia-au-boicotat-sedinta-ilegala-si-proiectele-paguboase-initiate-de-primarul-cristian-radu/


Comunicat de presă
Astăzi,  după-amiază,  a  fost  reluată  şedinţa  ordinară  a
Consiliului  Local  Mangalia,  întreruptă,  ilegal,  săptămâna
trecută, pentru a doua oară, de către viceprimarul Dragoş
Angelescu şi secretara Andreea Ciocănel, pe motiv că ar fi
fost respinse proiectele de hotărâre iniţiate de către primar,
în condiţiile în care numărul liberalilor prezenţi fizic era
inferior adoptării.

Prima dată, şedinţa ordinară a Consiliului Local Mangalia a
fost sistată în urmă cu aproape două luni, când liberalii
erau, de asemenea, în inferioritate şi nu puteau, în acel
moment,  să-şi  numească  apropiatul,  fost  coleg  în  sala  de
şedinţă, în persoana lui Dumitru Filip, reconfirmat şef peste
OMD, structură care toacă sume imense de bani din bugetul
local şi le direcţionează după bunul plac în activităţi ţinute
departe de ochii cetăţenilor.

Consilierii PSD Mangalia, nemulţumiţi şi indignaţi din cauza
desfăşurării şedinţei ordinare exclusiv online, au refizat să
se logheze şi, deci, să asiste la mascarada PNL, cu atât mai
mult, cu cât, întrunirea prin mijloace electronice a aleşilor
este ILEGALĂ!

Astfel,  articolul  1  din  HCL  nr.  52,   privind  stabilirea
procedurii de desfăşurare  a şedinţelor Consiliului Local al
Municipiului Mangalia, în situaţii excepţionale. constatate de
autorităţile  abilitate,  aprobată  la  data  de  27.03.2020,
prevede foarte clar: „În situaţii excepţionale, constatate de
către autorităţile abilitate, precum epidemiile, pandemiile,
fenomenele  naturale  extreme  şi  alte  situaţii  care  fac
imposibilă  prezenţa  consilierilorlocali  la  sediul  Primăriei
Municipiului Mangalia, şedinţele Comisiilor de specialitate,
precum   şi   şedinţele  în  plenul   Consiliului  Local  al
Municipiului  Mangalia  se  vor  desfăşura  prin  mijloace
electronice printr-o platformă online de videoconferinţă” .



Domnule  primar,  care  este  acea
situaţie  excepţională,  lipsa
majorităţii,  vocea  oamenilor  care
vă  acuză  de  nedreptăţi  şi
ilegalităţi?!
Noi,  consilierii  PSD  Mangalia,  refuzăm  să  fim  părtaşi  la
jocurile  şi  interesele  obscure  ale  liberalilor,  care  sunt
obedienţi şefului lor de partid, Cristian Radu, ce a pus pe
ordinea de zi nu mai puţin de 118 proiecte de hotărâre, menite
să satisfacă  interesele oamenilor de casă.

Cetăţenii trebuie să înţeleagă faptul că acest demers, al
convocării, exclusiv, online a şedinţei de Consiliu, vine după
ce,  săptămâna  trecută,  agenţii  economici,  care  susţin  din
afacerile menţinute cu greu pe linia de plutire, urmare a
valului  de  amenzi  ce-i  acoperă,  s-au  revoltat,  pe  bună
dreptate, după ce li s-a pregătit supraimpozitarea cu până la
500%!

Îi reamintim primarului, care de 8 ani, nu participă la nicio
şedinţă de Consiliu, că şedinţele sunt PUBLICE şi că doar în
situaţii EXCEPŢIONALE poate convoca întâlniri online.

Suntem în 2024, nu suntem pe vremea Inchiziţiei, cetăţenii,
consilierii,  agenţii  economici  au  dreptul  să-şi  expună
nemulţumirile, au dreptul să ceară sprijin pentru probleme
lor, să semnaleze abuzurile şi derapajale din administraţia
publică locală!

Nu vă puteţi ascunde în spatele platformelor online şi să
aprobaţi doar ceea ce este mai bine pentru dumneavoastră şi
cei  apropiaţi!  Banul  public  este  al  municipiului,  nu  al
grupurilor de interese!

Pierderea  majorităţii  în  Consiliul  Local  vă  determină  să



luaţi,  pe  ultima  sută  de  metri,  decizii  nocive  pentru
Mangalia, ale cărei probleme reale şi urgente le ignoraţi!

Atitudinea despotică trebuie să înceteze, nu puteţi subjuga la
infinit municipiul!

Mangalia  are  nevoie  de  linişte,  de  proiecte  pentru  toate
categoriile de persoane şi de strategii de dezvoltare în toate
domeniile  de  activitate,  iar  echipa  de  consilieri  a
Organizaţiei PSD Mangalia, este pregătită să lucreze doar şi
pentru cetăţeni!

Organizația locală a PSD Mangalia

O  angajată  a  Spitalului
Municipal  Mangalia  este
acuzată  că  ar  fi  sustras
medicamente  și  instrumente
medicale
24 octombrie 2024 13:40
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În cadrul operațiunii JUPITER, sub
coordonarea Parchetului de pe lângă
Înalta Curte de Casație și Justiție
și  Inspectoratului  General  al
Poliției  Române,  la  data  de  21
octombrie  a.c.,  polițiștii
Serviciului  de  Investigare  a
Criminalității  Economico  –
Financiare  din  cadrul
Inspectoratului de Poliție Județean
Constanța,  sub  supravegherea
procurorului din cadrul Parchetului
de pe lângă Judecătoria Mangalia,
au pus în executare un mandat de
percheziție  domiciliară,  într-un
dosar  penal  având  ca  obiect
săvârșirea  infracțiunii  de
delapidare.
Din cercetările efectuate a rezultat bănuiala rezonabilă că,
în perioada ianuarie 2020 – septembrie 2023, o femeie, de 39
de  ani,  angajată  la  Spitalul  Municipal  Mangalia  și-ar  fi
însușit, din gestiunea unității, medicamente și instrumente
medicale, pe care, ulterior, le-ar fi comercializat, cauzând
astfel un prejudiciu unității spitalicești.

În  urma  perchezițiilor  domiciliare,  au  fost  ridicate
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înscrisuri cu valoare probatorie, un laptop și un telefon
mobil.

În  acest  caz  cercetările  sunt  continuate,  sub  coordonarea
procurorului  de  caz  din  cadrul  Parchetului  de  pe  lângă
Judecătoria Mangalia.

 

Atenție,  se  oprește  apa  în
zona centrală din municipiul
Constanța!           
24 octombrie 2024 13:40

Echipele  RAJA  execută  lucrări  de
sectorizare  și  montare  a  unor
debitmetre  la  nivelul  rețelelor
stradale, în cadrul contractului –
“Realizare  cămine  și  instalație
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mecano  hidraulică  pentru
modernizare  și  sectorizare  pe
rețelele  de  distribuție  apă  și
reabilitarea  sistemului  de
alimentare cu apă, din municipiul
Constanța”.
Ca urmare, se va sista furnizarea apei potabile, marți – 22
octombrie 2024, în intervalul orar 08.00 – 18.00, în zona
delimitată  de  străzile:  Avram  Iancu  –  Sabinelor  –  Ștefan
Mihăileanu – Cuza Vodă – Prelungirea I.C. Brătianu – Avram
Iancu,  cu  străzile  adiacente  și  punctele  termice  aferente
zonei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru finalizarea intervențiilor și reluarea furnizării apei
potabile în timp operativ.

Totodată,  rugăm  utilizatorii  din  zona  menționată  să  își
asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții. Prin implementarea acestora se realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,
siguranța și continuitatea furnizării serviciilor.



Atenție!  Mâine  se  va  sista
furnizarea energiei electrice
în  Mangalia,  23  August  și
Pecineaga
24 octombrie 2024 13:40

Mâine,  22  octombrie  2024,  sunt
programate întreruperi ale energiei
electrice în sudul litoralului. 
Iată programul înreruperilor:

Localitatea 23 August, cu Vile Plaja 23 August,
Popasul Pescarilor – ȋntrerupere totalã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

https://editiadesud.ro/atentie-maine-se-va-sista-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-23-august-si-pecineaga/
https://editiadesud.ro/atentie-maine-se-va-sista-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-23-august-si-pecineaga/
https://editiadesud.ro/atentie-maine-se-va-sista-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-23-august-si-pecineaga/
https://editiadesud.ro/atentie-maine-se-va-sista-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-23-august-si-pecineaga/
https://editiadesud.ro/tag/23-august/


Municipiul Mangalia, cu cartier Dobrogea 1 si 2,
blocuri ANL, strada Serban Cantacuzino, Alexandru
Ilias, Unitati Militare, Pompe Apa UM 2146, Statia
Transgaz, Avicole Mangalia, Abator Mangalia, Ferma

Porci Mangalia și Ferme Agricole – ȋntrerupere
parțialã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

Localitãțile: Pecineaga, Moșneni, Dulcești,
Costinești, Schitu, cu Puturi RAJA Costinești,

Vȋnatori, Abator Pecineaga, Puturi RAJA Pecineaga,
Puturi RAJA Dulcesti și Complex Sportiv 23 August –

ȋntrerupere totalã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

Elevii Școlii Gimnaziale nr.
3 vă invită să gustați din
„Bogățiile  Toamnei”:  Vă
așteaptă  produse  homemade
pregătite cu suflet
24 octombrie 2024 13:40
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Asociația de Părinți Albatros, în
parteneriat  cu  Școala  Gimnazială
nr. 3 Mangalia vă invită mâine, 22
octombrie,  la  o  nouă  ediție  a
evenimentului „Bogățiile Toamnei„.
La târgul de bunătăți organizat de elevi și părinți puteți
cumpăra produse pregătite cu mult suflet: gemuri, murături,
zacuscă, prăjituri și plăcinte.

Banii obținuți din vânzarea produselor vor fi folosiți pentru
achiziționarea de materiale educaționale și logistice necesare
sălilor de clasă.
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Pe aceeași temă:

„Bogăţiile Toamnei” la Grădiniţa nr. 3 Mangalia

Anunț SC Instalco Ag SRL
24 octombrie 2024 13:40

SC Instalco Ag Srl anunță demararea execuției lucrărilor de
construire ,,alimentare cu energie electrică Cap Aurora Spau 8
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Raja Sa conform autorizație 88/25.07.2024 emisă de Primaria
Mangalia”.

Continuă  lucrările  pentru
remediarea  avariei  din  zona
Pod Butelii din Constanța
24 octombrie 2024 13:40

Echipele RAJA au lucrat fără întrerupere
pe  parcursul  întregii  nopți  pentru  a
remedia  avaria  majoră  produsă  ieri,  20
octombrie 2024, la magistrala de apă cu
diametrul de 800 mm din zona Pod Butelii,
Constanța.
Conducta avariată, veche de peste 60 de ani, se află în planul
de înlocuire prin Programul Operațional Infrastructură Mare,
CL34 – “Reabilitare conducte magistrale tronson 3 – Municipiul
Constanța”, în valoare totală de peste 38 milioane de lei,
fiind  una  dintre  principalele  noastre  priorități  pentru
modernizarea infrastructurii de apă din municipiul Constanța.
Aceasta este o conductă de mari dimensiuni, cu un diametru de
800 mm, care a cedat din cauza vechimii. În urma avariei, apa
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scursă a spălat terasamentul care susținea conducta, ceea ce a
dus la deplasarea și prăbușirea acesteia pe o distanță de
aproximativ 50 de metri.

Intervenția echipelor RAJA este complexă și de lungă durată,
având în vedere nu doar dimensiunea conductei, dar și starea
terenului. În acest moment, continuăm drenarea apei din zonă
și  lucrăm  intens  pentru  asanarea  și  stabilizarea
amplasamentului. Acești pași sunt esențiali pentru a putea
monta noile tronsoane de conductă pe un teren stabil, ce nu va
pune în pericol din nou funcționarea conductei.

Decopertarea tronsoanelor avariate a fost deja realizată, iar
în următoarele ore vom stabiliza zona, prin aducerea de piatră
și compactarea acesteia, și vom poziționa noile tronsoane.
Procesul de conectare, prin sudură, va începe imediat ce zona
va  fi  complet  asigurată.  Vom  face  tot  posibilul  pentru  a
finaliza această lucrare într-un timp cât mai scurt, în ciuda
condițiilor  dificile  create  de  volumul  mare  de  apă  și  de
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complexitatea terenului.

Vechimea acestei magistrale de peste 60 ani și necesitatea
reabilitării ei subliniază cât de important este Programul
Operațional Infrastructură Mare pentru modernizarea rețelelor
esențiale de apă. Deși RAJA depune toate eforturile pentru
implementarea  acestui  program  și  pentru  modernizarea
infrastructurii, conductele vechi, cu o vechime apreciabilă,
cedează  inevitabil  în  timp.  Chiar  și  în  condițiile  unei
întrețineri  constante,  astfel  de  avarii  sunt  dificil  de
evitat,  însă  lucrăm  continuu  pentru  a  înlocui  aceste
magistrale cu soluții moderne și durabile, conform planului
nostru de reabilitare și investiții.

Până la finalizarea lucrărilor de remediere a avariei vor
rămâne în continuare fără apă consumatorii din zonele Medeea,
Anda, CET și bd. Aurel Vlaicu (între străzile Celulozei și
Vârful cu Dor), cu punctele termice aferente.

Ne  cerem  scuze  pentru  disconfortul  creat  și  asigurăm
consumatorii că echipele noastre fac toate eforturile necesare
pentru a relua furnizarea apei în cel mai scurt timp posibil.

Vom reveni cu informații suplimentare pe măsură ce lucrările
avansează.
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